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Frånvarande: Ajten Berlafa, Mariya Voyvodova (S), Ewa Jablonska (L). 
 
Tjänstepersoner: Stina Hansson, stadsledningskontoret.  
 
Adjungerade: Martin Sande, Dialogues. Gunilla Dörner Buskas, avdelningschef 
Samhällsutveckling, SLK. Lisa Flöhr Jakobson, Lisa Berlin, Catarina Tholin Sjögren, 
planeringsledare ärende och utredning, SLK. Wicia Wiszniewski, Romano Center i 
Väst. 
 
 
Sammanträdesdatum: måndagen den 20 februari, kl. 14.00-16.30 

 

Plats: Sjöfartssalen, Rådhuset. 
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1. Ordförande öppnade mötet 
2. Föregående mötesprotokoll, 221025, godkändes. 
3. Django Taikumer och Yvonne Palm valdes till justerare. 
4. Dagordningen fastställdes 
5. Samordnaren redogjorde för nyheter sedan senaste mötet. 

- Yrkanden och beslut i KS 
- Beviljat statsbidrag till äldre- samt vård och omsorgsförvaltningen. Återkoppling 

till rådet kommer att ske. 
- Nya reglementen och nomineringsprocess. 

6. Dialogpunkt: Lärdomar och rekommendationer  
Ordföranden inledde. 
Samordnaren redogjorde för rådets rättsliga sammanhang samt för aktiviteter 
under mandatperioden 2019-2022. 
 
Hakan Önal gav sina reflektioner som ordförande från de politiska ledamöterna. 
Han tackade för tiden i rådet och lyfte att han lärt sig mycket i rådet. Han 
betonade behovet av att nå ut bättre till politikerna, samt av drivna ledamöter i 
minoriteten. Han reflekterade över rörig struktur, för många punkter på 
dagordningen och spretigt arbete i början av mandatperioden men betonade att 
detta förbättrats. För fortsättningen är det viktigt med fokus och att det finns 
personer som driver frågorna vidare i nämnder och förvaltningar. Det är därför 
viktigt vad de politiska ledamöterna gör med rådsarbetet. Idag saknas 
kopplingarna. Rollen som politiker i råden är otydlig och behöver utvecklas. Här 
är samordnarens roll viktig som stöd. Han lyfter vidare att det varit svårt med 
möten på teams och med omorganisationen på SLK. Händelserna under hösten 
visar på behovet att förankra arbetet hos KS och andra politiker. Till exempel 
genom redogörelse för tidigare mandatperiods arbete. Det finns vidare behov av 
en strategi som alla förhåller sig, samt av uppföljning.  
 
Diana Nyman gav sina reflektioner som ordförande från 
minoritetsrepresentanterna. Även Diana Nyman lyfter behovet av en strategi för 
att sätta ut en kurs. Samt behov av att fastslå ansvar hos nämnder och 
förvaltningar och att förtydliga politikernas roll. Hon menar att det blir svårt att 
driva frågor framåt när rådet inte får återkoppling samt att politikerna visar att 
och hur de tar frågorna vidare. Det är viktigt att politikerna får kunskap men 
också att de är beredda att driva frågor i partierna. Det fanns stora ambitioner i 
början av mandatperioden och det måste synas att arbetet går framåt. Det måste 
bli tydligt att rådets delaktighet och röster tas till vara. Det är viktigt med 
engagemanget från både politiker och minoritet. Idag innebär det en maktövning 
att man kan prata om de bekväma frågorna men att svåra frågor inte hanteras.  
 
Martin Sande inleder workshopen och ledamöterna bjuds in att bidra till frågor 
om: 
- Lärdomar från politiker och minoritetsperspektiv. 
- Rådets roll 
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- Medskick till kommande råd 

Samordnaren dokumenterar. Dokumentation bifogas protokollet. 

7. Information om pågående arbete med nytt program för jämlikhet och 
folkhälsa, ny styrmiljö inom MR, samt samordningsfunktion Agenda 2030.  

Planeringsledare från SLK redogjorde för de tre uppdragen. Ledamöter i rådet 
ställde frågor kring samverkan med tjänstepersoner med sakkompetens, samt 
med civilsamhället. Presentation bifogas. 

8. Aktuellt från Romano Center i Väst 

Wicia Wiszniewski informerade om pågående arbete, däribland studieresa till 
Malmö med 15 ungdomar och deltagande i RIKC årliga konferens. RCV har ett 
matprojekt tillsammans med Bilda för unga som lagar mat på romani chib. De 
ger en ABC-kurs i föräldrastöd, samt zumbakurs. De har även haft utbildningar 
med Stödcentrum och Resursteam heder, samt om suicidprevention.  

I samband med utställning med Malgorzata Mirga-tas på Konsthallen har en 
föreläsning om svensk-romsk historia hållits. Vecka 14 firas romaveckan, bland 
annat med filmvisningar på Bio Roy samt evenemang i samarbete med 
Konsthallen på Internationella romadagen.  

Den 21 mars firas dagen för avskaffande av rasdiskriminering på Frilagret med 
musik och panelsamtal. 

Den 3 juni planeras en vårfest tillsammans med FSF, GSF och Bilda. 

RCV meddelar också att de kommer fortsätta vara behjälpliga vid valet till nytt 
råd. 

Wicia avslutade med att tacka rådet för arbetet under mandatperioden. 

9. Godkännande av remissvar Plan mot våld i nära relationer. 

Samordnaren redogjorde för remissvaret. Rådet beslutade att tillstyrka planen 
under förutsättningar att rådets synpunkter omhändertas. 

10. Övriga frågor 

Rådet godkände föreslagen skrivelse med anledning av förslag om tillägg till 
nytt reglemente. 

Ordföranden Diana Nymans ställningstagande om entledigande. Diana Nyman 
förklarade anledning till sitt val att bli entledigad samt tackade för sin tid som 
ordförande i rådet. Rådets ledamöter tackade Diana Nyman för engagemang och 
hennes viktiga roll som rådets ordförande. 

 






